
De groengroep is een vaste werkgroep van het wijkplatform Rijkerswoerd en 
doet verslag van haar activiteiten in zowel het wijkblad Het Woerdje als op de 

vergaderingen van het Wijkplatform. 
De groep bestaat uit zo’n 8 tot 10 trouwe vrijwilligers die afhankelijk van hun 

kennis, ervaring en beschikbare tijd meewerken aan diverse activiteiten met 
als doel de wijk groener te maken en de biodiversiteit in de wijk te verhogen. 
Er is een maandelijkse vergadering, soms in de Hooijmaat soms bij de 

Stadslandbouw.  
Er is contact met diverse andere organisaties en regelmatig samenwerking; 

met de Stadslandbouw en de gemeente (afdelingen groenbeheer, bomen, TLO, 
de buurtconciërge, Arnhem Groen, Arnhem Klimaatbestendig )werken we het 
nauwst samen maar ook zijn er contacten met Arnhem Zoemt, de 

Imkervereniging, de biologische tuinbouwvereniging in Elderveld. 
De bewoners van Rijkerswoerd weten ons steeds beter te vinden getuige de 

mailtjes met vragen, opmerkingen die via Groen@Rijkerswoerd.net 
binnenkomen. Wij proberen ook zichtbaar te zijn, niet alleen door onze stukjes 
in de wijkkrant (en sociale kanalen), maar ook door deelname aan allerlei 

activiteiten die we voor een deel ook zelf organiseren. 

Met een aantal projecten wordt een start gemaakt.  
Er komt beplanting rond een tweetal trafohuisjes, waarbij men tegen allerlei 
problemen aanloopt als illegale verwijdering, vandalisme etc. Maar met steeds 

nieuwe maatregelen als plaatsing van palen komt er het één en ander toch min 
of meer goed. 

  
Studenten van Van Hall Larenstein beginnen aan hun studieopdracht om 
structuur aan te brengen in alle ideeën voor vergroening. 

 

Op de J.P. Oudsingel wordt een aantal boomspiegels vergroot. Huis aan huis 

hebben wij gevraagd of bewoners de boomspiegel willen adopteren. Wij bieden 
ze ook namens het wijkplatform een aantal planten aan. De meeste bewoners 

reageren welwillend.  
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De plannen voor de George Marshallstraat worden uitgevoerd. Dit betreft een 
grote operatie. Vervangen van kwarrende bomen, vergroten van boomspiegels,  

 

vervangen van grond.  
Een project dat al voor corona was aangemeld wordt nu opgepakt in de Glenn 
Millerstraat. Wij helpen mee. Het betreft een heel stuk middenberm. Er worden 

ook wilgentenen hekjes gemaakt. 

   
Op de Wessel Couzijnhof is door de Imkervereniging een bijenveldje ingezaaid. 
Met uiteindelijk dit resultaat. 



 
 

Inmiddels is het perk bij het winkelcentrum flink aan het groeien en bloeien. 

   
En ook op andere plekken bloeit en zoemt en groeit van alles. 

 

   
Begin april hebben de studenten hun verslag klaar, waarna ze het presenteren. 
Wij gaan aan de slag met het verbeteren van de leefomstandigheden voor de 

aanbevolen adoptiedieren: de roze metselbij, de egel en de appelvink. 



           
Met een paar leden van de werkgroep hebben we een wandeling gemaakt 
langs delen van de Groene Route in Malburgen. Mirjam Alexander, 

initiatiefnemer van de route, gaf ons een toelichting over het reilen en zeilen, 
de uitdagingen en de impulsen. Zie onderstaande foto’s. 

  
Op Koningsdag kregen we een standje van het wijkplatform en met materiaal 

van Arnhem Klimaatbestendig, een preitje voor een bijtje en zaadbommetjes 
konden we ons groene imago aan de man brengen. 

  
                                                                                           

De gemeente heeft veel boomspiegels aan de Mahatma Gandhiweg, Albert van 
Dalsumlaan, W.F. Hermansstraat vergroot, aan ons de opdracht folders en 
bordjes rond te brengen bij de adoptanten.  

Wij waren te gast op een open dag op de Stadslandbouw, die ervoor zorgde 
dat de regenton weer op de agenda kwam. 



Verder hebben wij aan diverse bomen een weesbomenbordje bevestigd. Dat 
leverde weer nieuwe adoptanten op. 

wie zorgt voor mij? 

 
adopteer een boomtuin |  groen@rijkerswoerd.net 

 

 
 

Naar aanleiding van een artikel in de wijkkrant brengen we fanatieke 
egelliefhebbers een bezoekje. Zij hebben hun tuin al geschikt gemaakt voor 

egels en krijgen nu nog voer, suggesties, een egel- poortje en complimenten, 

            
Wij maken een rondgang door het Ossietzkyplantsoen om de plannen af te 

stemmen met gemeente en later met bewoners die worden rondgeleid en 
positief zijn over aanpassingen. 
Een lid van de groengroep heeft het beroofde trafohuisje omgetoverd in een 

eldorado voor insecten. Het trekt veel bekijks en ontlokt aan menigeen 
bewonderend commentaar. 

 

Met budget van het wijkplatform bestellen wij 5000 bloembollen die wij 

verkopen en verspreiden. Elk groenproject (o.a. meer dan 100 boomspiegels)  
krijgt een passende hoeveelheid. De bewoners zijn blij verrast en het is ook 

een leuke mogelijkheid om iedereen over groen te spreken. 
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Het groen van de Annie M.G. Schmidthof vraagt veel onderhoud. Wij gaan in 
gesprek met de bewoners en er liggen verschillende voorstellen voor een 

versobering die toch de biodiversiteit zal ondersteunen. Er is nog geen keuze 
bekend. 
Arnhem wint de tegelwipprijs van dit jaar en wij wonen het feest bij en 

ontvangen struikjes voor in de wijk. Op het kaartje kun je zien dat er heel wat 
tegels gewipt worden in Rijkerswoerd, al worden er ook veel gelegd zien wij 

her en der. 

 

 
Wij dienen een onderbouwd voorstel in om mee te dingen naar de Dirk 
Zeldenrustprijs. Helaas winnen wij niet. Het was een nuttige oefening voor 
deelname bij een nieuwe mogelijkheid. 

Wij leggen een voorbeeld boomtuin aan in de Schorerstraat, compleet met 
nestkast, bollen etc.  

Ook maken wij een stukje terrein grasvrij aan de Da Vinci straat zodat er een 
bio divers aanbod voor vogels en insecten kan ontstaan.  
Marcel Wissink (Arnhem Zoemt) legt ons uit wat er komt kijken bij het maken 

van een bijenhotel. 



Met de hulp van de buurtconcierge, budget van het wijkplatform en mensen en 
gereedschap beginnen wij aan dit nogal ambitieuze project. Planning is om de 

15 bijenhotels in maart te plaatsen en te voorzien van passende beplanting. 
Wij hebben een aanvraag gedaan bij NL doet om hierbij te helpen. Het is een 
zeer tijdrovende klus, daar zijn wij deze winter wel zoet mee. 

Onze bestelling wilgentenen vindt snel aftrek bij diverse projecten in de wijk.  
Verder is er een uitstapje naar de Welkoop met bewoners van de Samuel van 

Houtenstraat  (project Marchantstraat) voor gereedschap. Zij kunnen het 
opbergen in een eigen hok ter beschikking gesteld door de verhuurder. Nu de 
planten nog. 

De bewoners van de Anna Blamanstraat voeren samen met de SLB en ons hun 
ideeën voor meer biodiversiteit uit. Als trekkers is er kibbeling en muziek. Zij 

zijn zeer enthousiast en bereidden hun tuin goed voor op evt. planten die gaan 
komen. 

 
De eigenaar van het winkelcentrum is wat sneller dan de gemeente. Er wordt 
gegraven en nieuw plaveisel aangelegd en wat een stenig binnenplein was is 

nu aantrekkelijker en vriendelijker. 

      
 

 

Terugkijkend merk je hoe lang het duurt eer een project daadwerkelijk 
uitgevoerd wordt. Voorbeelden zijn de Marchantstraat, Glenn Millerproject 2, 
Winkelcentrum, bomen langs de Lange Akkers etc. 

Toch is er veel gebeurd in 2023. Het werken in de wijk is een complexe 
bezigheid waarbij steeds veel partijen moeten worden ingeschakeld. Wij zijn 

blij met de ondersteuning van het wijkplatform, dat heeft ons vaak geholpen 
met een financiële ondersteuning. De Stadslandbouw is van onschatbare 
waarde. Hulp, advies, materiaal, opbergcapaciteit, teveel om op te noemen. 

Er staat nog veel op stapel voor komend jaar: 
De Glenn Millerstraat 2 en Marchantstraat staan in de steigers, wij hebben 

plannen voor een zadenactie met schoolkinderen en het bijenhotelproject moet 
worden afgemaakt en uitgezet.  

Het Ossietzkyplantsoen gaat ook biodiverser worden. De samenwerking met de 
diverse groenorganisaties wordt hechter. Het wijkplatform heeft ons afgelopen 



jaar flink ondersteund, wij hopen op hun hulp komend jaar. In februari gaat 
een studie naar de bomen in de wijk van start. 

Over het winkelcentrum (extern) maken we ons zorgen, wordt dit niet iets van 
de lange baan? 
Ons streven is om weer een aantal plannen uit te voeren, 5 met bewoners, 5 

vanuit de werkgroep. 
Rijkerswoerd wordt groener! 

 
 


